

eTiqa

Takaful Keluarga

OneMedical Takaful

Pelan perubatan yang berpatutan untuk anda & keluarga

Dengan Perlindungan Kemasukan
ke Hospital & Manfaat Tunai
jika dijangkiti COVID-19, MERS-CoV, SARS,
Malaria, Virus Zika dan banyak lagi



Takaful

*Bukan sahaja Takaful,
Etiqua Takaful*

Manfaat-manfaat yang dibayar di bawah produk yang layak adalah dilindungi oleh PIDM sehingga had perlindungan. Sila rujuk Brosur Sistem Perlindungan Manfaat Takaful dan Insurans PIDM atau hubungi Etiqua Family Takaful Berhad atau PIDM (layari www.pidm.gov.my). I Ahli PIDM

Kos rawatan perubatan sentiasa meningkat setiap tahun. Sekiranya anda jatuh sakit, anda ingin memberikan tumpuan sepenuhnya kepada pemulihan dan bukanlah pembayaran. Etiqa OneMedical Takaful akan membantu meringankan beban kewangan sekiranya anda atau ahli keluarga jatuh sakit.



Permohonan Mudah

Kelulusan serta-merta. Dapatkan perlindungan tanpa perlu menjalani pemeriksaan perubatan.



Had Perlindungan yang Tinggi

Perlindungan perubatan sepanjang hayat tanpa had dengan had tahunan yang tinggi sehingga RM160,000.



Kemasukan ke Hospital Tanpa Tunai

Surat Jaminan akan dikeluarkan dengan hanya satu panggilan telefon ke talian 24/7 kami.



Diskaun untuk Pakej Keluarga

Nikmati potongan 5% daripada jumlah sumbangan untuk pakej keluarga.

Nota: Tawaran adalah tertakluk pada terma-terma dan syarat-syarat.

Kelayakan

Pelan ini tersedia untuk anda atau pasangan anda yang berumur antara 17 hingga 55 tahun, dan kanak-kanak yang berumur antara 14 hari hingga 16 tahun.

Jadual Manfaat

Jenis Pelan	Pelan 1	Pelan 2	Pelan 3
Had Sepanjang Hayat Keseluruhan	Tiada Had		
Had Tahunan Keseluruhan	RM60,000	RM120,000	RM160,000
Manfaat-Manfaat Pesakit Dalam & Pembedahan Balik Hari			
Caj Bilik & Makanan di Hospital (Had RM harian)	RM120	RM220	RM320
Caj Bilik & Makanan di Hospital (Had bilangan hari tahunan)	Tiada Had		
Caj Unit Rawatan Rapi (Tiada had hari tahunan)	Seperti yang Dicaj (tertakluk pada had tahunan keseluruhan)		
Fi Pembedahan, Fi Pakar Bius, Fi Bilik Bedah dan Caj Bekalan & Perkhidmatan Hospital			

Jenis Pelan	Pelan 1	Pelan 2	Pelan 3
Caj Lawatan Pakar Perubatan/ Pakar Dalam Hospital (Terhad kepada 2 lawatan sehari)	Seperti yang Dicaj (tertakluk pada had tahunan keseluruhan)		
Fi Pembedahan Balik Hari			
Fi Ambulans			
Manfaat-Manfaat Pesakit Luar			
Caj Ujian Diagnostik Pra Penghospitalan (dalam 60 hari sebelum dimasukkan ke hospital)	Seperti yang Dicaj (tertakluk pada had tahunan keseluruhan)		
Fi Rundingan Pra Penghospitalan (dalam 60 hari sebelum penghospitalan-maksimum 2 rundingan pengamal am dan 1 rundingan pakar)			
Caj Rawatan Selepas Penghospitalan (dalam 90 hari selepas dibenarkan pulang dari hospital)			
Caj Rawatan Kecemasan Pesakit Luar Akibat Kemalangan			
Caj Rawatan Dialisis Buah Pinggang Pesakit Luar			
Caj Rawatan Kanser Pesakit Luar			
Manfaat Tunai Penyakit Berjangkit			
Manfaat tunai akan dibayar sekali gus apabila didiagnosis dan dimasukkan ke hospital di Malaysia disebabkan oleh penyakit berjangkit yang dilindungi seperti berikut: a. COVID-19 b. Malaria c. MERS-CoV d. SARS e. Virus Zika f. Sebarang penyakit berjangkit yang memerlukan kuarantin oleh undang-undang	RM2,200 (maksimum 3 tuntutan, tertakluk kepada 1 tuntutan bagi setiap tahun sijil)		
Deduktibel (Pilihan)			
Amaun Deduktibel	RM1,000 setiap penghospitalan (terpakai untuk bahagian "Manfaat-Manfaat Pesakit Dalam & Pembedahan Balik Hari")		

Nota:

1. Pelanggan dibenarkan untuk menaik taraf bilik & makanan dengan hanya membayar perbezaan caj bilik.
2. "Manfaat-Manfaat Pesakit Luar" tidak tertakluk pada amaun deduktibel sebanyak RM1,000.
3. Manfaat Tunai Penyakit Berjangkit tidak tertakluk pada had tahunan keseluruhan & amaun deduktibel sebanyak RM1,000.
4. Sila rujuk pada helaian pendedahan produk dan sijil takaful untuk keterangan lanjut, manfaat, pengecualian, terma dan syarat.

Etiqua Online 1300 13 8888
www.etiqua.com.my



Etiqua Family Takaful Berhad (199301011506)
(Dilesenkan di bawah Akta Perkhidmatan Kewangan Islam
2013 dan dikawal selia oleh Bank Negara Malaysia)
Dataran Maybank, No. 1, Jalan Maarof,
59000 Kuala Lumpur, Malaysia.

T +603 2297 3888
F +603 2297 3800
E info@etiqua.com.my

Hubungi kami di

   **Etiqua**  myetiqua